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OR. 0012.4.12.2023 

 

PROTOKÓŁ nr 49/23 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, 

które odbyło się w dniu 26 czerwca 2023 r.  

pod przewodnictwem Pana Tomasza Grajnerta 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji: 

1. Akulicz Tomasz 

2. Buda Radosław 

3. Duda Robert 

4. Grajnert Tomasz – Przewodniczący 

5. Paluszek Jerzy 

Spoza członków Komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Paweł Okrasa – Burmistrz Wielunia 

2. Magdalena Majkowska – Sekretarz Miasta 

3. Anna Podgórniak – Skarbnik Miasta 

4. Michał Janik – Naczelnik Nieruchomości i Planowania Przestrzennego 

5. Bartosz Skupień – Naczelnik GKM 

6. Maciej Preś – Naczelnik IR 

7. Justyna Dudek – WDK 

8. Elżbieta Kalińska – WDK 

9. Iwona Podeszwa - MiGBP 

10. Jan Książek - MZW 

Lista obecności stanowi zał. nr 1. 

Proponowany porządek obrad: 

 

1.Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.Informacja o sporządzonym protokole nr 43/22 oraz 44/22. 

3.Zaopiniowanie: 

1). Sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Wieluń za 2022 rok wraz z opinią Regionalnej Izby 

Obrachunkowej o tym sprawozdaniu; 

2). Sprawozdania finansowego Gminy Wieluń za 2022 rok; 

3).informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Wieluń według stanu na dzień 31 grudnia 2022 

roku; 

4).sprawozdań rocznych z wykonania planów finansowych za 2022 rok; 

a). Miejskiej i Gminnej Biblioteki Publicznej; 

b). Muzeum Ziemi Wieluńskiej; 

c).Wieluńskiego Domu Kultury. 
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4.Informacja o organizacji roku szkolnego 2023/2024 w szkołach i przedszkolach prowadzonych 

przez Gminę Wieluń. 

5. Zapoznanie się z informacją dotyczącą korzystania z zajęć pływalni, profilaktycznej opieki 

zdrowotnej prowadzonej w szkołach. 

6. Zapoznanie się z informacją dotyczącą pomocy materialnej dla uczniów z Gminy Wieluń. 

7. Zapoznanie się z informacją przygotowania Biegu Pokoju i Pojednania, informacja na temat 

Biegu Pamięci. 

8. Zapoznanie się z funkcjonowaniem nowopowstałych terenów rekreacyjnych oraz realizacją 

nowych projektów. 

9.Zapoznanie się z ofertą zorganizowanego wypoczynku w okresie wakacji przez placówki 

oświatowe, kulturalne i sportowe. 

10.Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

11. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Punkt 1 

 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert dokonał otwarcia posiedzenia. Przywitał wszystkich 

obecnych, sprawdził listę obecności i stwierdził prawomocność obrad. Przeszedł do realizacji 

porządku obrad (zał. nr 2).  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zmienić porządek 

obrad? Nikt się nie zgłosił.  

 

Punkt 2 

 

Informacja o sporządzonym protokole 43/22 oraz 44/22. 

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do 

przedstawionego protokołu? 

 

Protokół został przyjęty.  

 

Punkt 3 

 

3.1. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Wieluń za 2022 rok wraz z opinią Regionalnej Izby 

Obrachunkowej o tym sprawozdaniu (zał. nr 3).  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać glos? Do 

dyskusji nikt się nie zgłosił.  
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Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert poinformował, że z uwagi na to, że radny Tomasz Akulicz 

spóźni się na komisje to zaproponował, aby przejść do punktu 4 porządku obrad.  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos? Do 

dyskusji nikt się nie zgłosił.  

 

Komisja przy 2 głosach ,,za”, 1 głosie ,,przeciw”, 2 głosach ,,wstrzymujących się” wydała opinię 

pozytywną. Opinia nr 155/49/23 komisji oświaty, kultury i sportu stanowi załącznik nr 4. 

 

3.2. Sprawozdania finansowe Gminy Wieluń za 2022 rok. 

 

Komisja przy 2 głosach ,,za”, 0 głosach ,,przeciw”, 3 głosach ,,wstrzymujących się” wydała opinie 

pozytywną. Opinia nr 156/49/23 komisji oświaty, kultury i sportu stanowi załącznik nr 6.  

 

3.3. informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Wieluń według stanu na dzień 31 grudnia 2022 

roku. 

 

Komisja przy 4 głosach ,,za”, 0 głosach ,,przeciw”, 1 głosie ,,wstrzymującym się” wydała opinię 

pozytywną. Opinia nr 157/49/23 komisji oświaty, kultury i sportu stanowi załącznik nr 7.  

 

3.4. sprawozdań rocznych z wykonania planów finansowych za 2022 rok. 

a). Miejskiej i Gminnej Biblioteki Publicznej.  

 

Komisja przy 5 głosach ,,za” wydała opinię pozytywną. Opinia nr 158/49/23 komisji oświaty, kultury 

i sportu stanowi załącznik nr 8. 

 

b). Muzeum Ziemi Wieluńskiej. 

 

 Komisja przy 5 głosach ,,za” wydała opinię pozytywną. Opinia nr 159/49/23 komisji oświaty, 

kultury i sportu stanowi załącznik nr 9. 

 

c). Wieluńskiego Domu Kultury. 

 

Komisja przy 5 głosach ,,za” wydała opinie pozytywną. Opinia nr 160/49/23 komisji oświaty, kultury 

i sportu stanowi załącznik nr 10. 

 

Punkt 4 

 

Informacja o organizacji roku szkolnego 2023/2024 w szkołach i przedszkolach prowadzonych 

przez Gminę Wieluń (zał. nr 4).  
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Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos? Do 

dyskusji nikt się nie zgłosił.  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, w której szkole zostały dokonane zwolnienia 

zgodnie z wymaganym terminem do 31 maja? 

 

Andrzej Dąbrowski dyrektor ZOPOW odpowiedział, że osoby, które chciały przejść na emeryturę 

to zrobiły to w miesiącu lutym/marcu. W tym momencie mamy 4 nauczycieli przechodzących na 

emeryturę, z którymi rozwiązano stosunek pracy. Z 4 nauczycielami rozwiązano stosunek pracy  

w związku z ograniczeniami liczby oddziałów i liczby uczniów. Z jednym nauczycielem rozwiązano 

stosunek pracy na podstawie art. 20 w związku z niemożliwością zatrudnienia go w pełnym 

wymiarze czasu pracy. Ci nauczyciele to Szkoła Podstawowa nr 4, Szkoła Podstawowa nr 5  

i Przedszkole nr 4 w Wieluniu.  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos? Do 

dyskusji nikt się nie zgłosił.  

 

Informacja została przyjęta.  

 

 Punkt 5  

 

Zapoznanie się z informacją dotycząca korzystania z zajęć pływalni, profilaktycznej opieki 

zdrowotnej prowadzonej w szkołach (zał. nr 11).  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert otworzył dyskusję i zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos? Do dyskusji nikt się nie zgłosił.   

 

Informacja została przyjęta. 

 

Punkt 6 

 

Zapoznanie się z informacją dotyczącą pomocy materialnej dla uczniów z Gminy Wieluń (zał. nr 

12) 

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert otworzył dyskusję i zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos? Do dyskusji nikt się nie zgłosił.  

  

Informacja została przyjęta.  
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Punkt 7 

 

Zapoznanie się z informacją przygotowania Biegu Pokoju i Pojednania, informacja na temat Biegu 

Pamięci ( zał. nr 13). 

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos? Do 

dyskusji się nikt nie zgłosił.  

 

Informacja została przyjęta.  

 

Punkt 8 

 

Zapoznanie się z funkcjonowaniem nowopowstałych terenów rekreacyjnych oraz realizacją 

nowych projektów (zał. nr 14).  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert otworzył dyskusje i zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos? Do dyskusji nikt się nie zgłosił.   

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy w rejonie miejscowości Olewin, Rychłowic  

i Wielunia ulica: Wendta, Sadowa, Stodolniana, Cisowa, pojawią się nowe urządzenia jeżeli chodzi 

o plac zabaw? 

 

Naczelnik GKM Bartosz Skupień odpowiedział, że te istniejące urządzenia w tych miejscach  

w których są to zostaną to jest tak naprawdę doposażenie placów zabaw w lokalizacji już 

istniejących, przetarg jest w tej chwili w zamówieniach publicznych. Jeżeli oferenci się zgłoszą to 

te nowe urządzenia powinny stanąć jeszcze w wakacje.  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, jaki jest stan urządzeń w gminie jeżeli chodzi  

o wyposażenie placów zabaw? Czy urządzenia nie są dewastowane? 

 

Naczelnik GKM Bartosz Skupień powiedział, że urządzenia się zużywają, od dłuższego czasu nie 

realizujemy urządzeń drewnianych, montowane są urządzenia metalowe, ponieważ one nie 

wymagają konserwacji i ich trwałość jest zdecydowanie większa, niestety są one droższe. Jeżeli 

chodzi o dewastacje to zauważyliśmy, że zostały pomazane urządzenia nowe przy amfiteatrze. Co 

roku robione są przeglądy urządzeń na placach zabaw i jeżeli któreś urządzenie można naprawić 

to jest naprawiane, jeżeli oczywiście koszty naprawy nie przewyższają wartości urządzenia. 

Staramy się na bieżąco dbać o te urządzenia, żeby posłużyły jak najdłużej.  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy w momencie likwidacji elementy są od razu 

na bieżąco uzupełniane czy nie? 
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Naczelnik GKM Bartosz Skupień odpowiedział, że jeżeli z przeglądu technicznego, który jest 

zazwyczaj wczesną wiosną wynika, że urządzenie nie nadaje się do eksploatacji i powinno być 

zlikwidowane to jest wyłączane z użytkowania niezwłocznie, natomiast przetarg jest realizowany 

w późniejszym terminie. 

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert udzielił głosu radnemu Tomaszowi Akuliczowi. 

 

Radny Tomasz Akulicz zapytał, czy jest informacja z Komendy Powiatowej Policji w Wieluniu  

w zakresie bezpieczeństwa na placach zabaw? 

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa powiedział, że pismo do Komendy Powiatowej Policji zostało 

wystosowane, na dzień dzisiejszy nie mamy odpowiedzi. Jestem po rozmowie z Panem 

komendantem i zostaną skierowane dodatkowe patrole w wybrane tylko miejsca, ponieważ 

policjanci nie są zainteresowani dodatkowymi patrolami.   

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert udzielił głosu radnemu Radosławowi Budzie. 

 

Radny Radosław Buda zapytał, czy przy ulicy Tuwima przy siłowni napowietrznej można 

dodatkowo zamontować ławeczkę i piaskownice? Wiem, że w tym zakresie jest szykowany projekt 

i chciałem zapytać na jakim to jest etapie? 

 

Naczelnik GKM Bartosz Skupień odpowiedział, że projekt jest jak najbardziej wskazany. Urządzenia 

mają również swoje strefy bezpieczeństwa, projekt już jest, sprawdzę czy znajdzie się tam miejsce 

na postawienie ławeczki i piaskownicy.  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś z radnych ma jeszcze jakieś pytania? Do 

dyskusji nikt się nie zgłosił.  

 

Informacja została przyjęta. 

 

Punkt 9 

 

Zapoznanie się z ofertą zorganizowanego wypoczynku w okresie wakacji przez placówki 

oświatowe, kulturalne i sportowe (zał. nr 15). 

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert podziękował Paniom dyrektorkom i Panu dyrektorowi za 

przesłane informacje i za bogaty kalendarz zajęć dla mieszkańców naszej gminy. Przewodniczący 

otworzył dyskusje i zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos? Do dyskusji zgłosił się radny 

Tomasz Akulicz. 

 

Radny Tomasz Akulicz zapytał, czy basen jest już przygotowany do okresu letniego?  
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Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa powiedział, że basen jest przygotowany do sezonu letniego, na 

najbliższy weekend jest planowane otwarcie basenu. Na ten moment jest problem z ratownikami 

i otwarcie basenu odkrytego wiąże się z zamknięciem basenu krytego.  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert udzielił głosu radnemu Radosławowi Budzie. 

 

Radny Radosław Buda zapytał, czy jest możliwość zakupienia zjeżdżalni z atestem na basen 

odkryty, która cieszyłaby się dużym zainteresowaniem wśród dzieci? 

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa powiedział, że jest w planie zamontowanie takiej mini zjeżdżalni 

na basenie odkrytym jeszcze w tym sezonie. Wejście na basen w tym sezonie będzie kosztowało 

14,00 zł na cały dzień. Punkt gastronomiczny na basenie również będzie czynny.   

 

Punkt 10 

 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos? Do 

dyskusji zgłosił się radny Radosław Buda.  

 

Radny Radosław Buda zapytał, czy gmina ponownie wystąpiła o program niania? 

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że najpierw trzeba zamknąć ten pierwszy 

program, który trwa do końca czerwca. Do połowy lipca chcielibyśmy wszystkie dokumenty 

przesłać do Urzędu Marszałkowskiego, aby to rozliczyć i jeżeli będzie ogłoszony kolejny nabór to  

z tej możliwości skorzystamy.   

 

Dyrektor ZOPOW Andrzej Dąbrowski powiedział, że koszty ogrzewania w Przedszkolu nr 1 jest to 

kwota  33.000,00 zł, natomiast w Przedszkolu nr 3 są to koszty 25.200,00 zł. W sezonie 2021/2022 

i w sezonie 2022/2023 w Przedszkolu nr 1 wynosiły one 42.000,00 zł, natomiast w Przedszkolu nr 

3 była to kwota 27.300,00 zł.  

 

Radny Radosław Buda zapytał, czy byłaby możliwość podłączenia nitki gazowej do Szkoły 

Podstawowej w Bieniądzicach? 

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa powiedział, że dyrektorzy poszczególnych szkół mają złożyć 

wnioski o przyłącze gazowe do dystrybutora. Do końca roku 2027 ceny na gaz dla szkół, żłobków 

czy przedszkoli są cenami stałymi.  

 

Dyrektor ZOPOW Andrzej Dąbrowski powiedział, że jeżeli chodzi o Bieniądzice to musiałaby być 

pociągnięta nitka gazowa o długości około 1 km, natomiast jeżeli chodzi o średnicę to około 5 km.  
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Punkt 11 

Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Grajnert podziękował obecnym za udział, zamknął 49 posiedzenie 

Komisji Oświaty, Kultury i Sportu.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

   Protokołowała:              Przewodniczący  Komisji 

         Oświaty, Kultury i Sportu 

           

Justyna Małycha                           Tomasz Grajnert  


